
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2006-06-13, § 13 

 
 Tid: 13 juni 2006 kl 9.00 – 09.40 
   
 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 
   
 Justerat: 19 juni 2006 
  

 
 
Mirja Särkiniemi    Sten Nordin 

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Mirja Särkiniemi (s), ordförande 
Sten Nordin (m), vice ordförande 
Helena Bonnier (m) 
Claes Fleming (fp) 
Ulf Fridebäck (fp) 
Kåre Gustavsson (s) 
Jimmy Lindgren (s) 
Reine Meyer-Strömberg (s) 
Björn Nyström (kd) 
Margarita Pulido (s) 
Ann-Marie Strömberg (v) 
Regina Öholm (m) 

 
Ersättare 

 Gulan Avci (fp) 
Lars Bengtson (m) 
Hannah Ekeroos (kd) 
Eva-Louise Erlandsson Slorach (s) 
Tove Frimodt (s) 
Anders Frostell (fp) 
Spiridon Gogos (s) 
Berthold Gustavsson (m) 
Bo Holmberg (s) 
Per Ohlin (v) 
Hampus Rubaszkin (mp), tjänstgörande 

 
Personalföreträdare 

 Bert Eriksson, SKTF 



  

 
Tjänstemän 

 Trafikdirektören Per Aronson och nämndsekreteraren Hans Engstrand. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Erik Andersson, Louise Bill, Barbro Collin, Göran 
Gahm och Eva Leijon samt borgarrådssekreteraren Claes Thunblad. 

 
 § 13 

Ombyggnad av Västerled i Bromma till säker huvudgata. Genomförandebeslut  
Dnr T2005-320-00140 
Protokollsutdrag 
 
Trafikkontoret hade den 15 maj 2006 avgivit tjänsteutlåtande i rubricerade ärende, till 
vilket hänvisas. I ärendet förelåg även en skrivelse från Cathinka Ingman av den 11 
juni 2006. I tjänsteutlåtandet föreslogs enligt följande: 
 
 Trafiknämnden ger kontoret i uppdrag att genomföra ombyggnaden av Västerled 
 som ”säker huvudgata” enligt kontorets förslag. 
 
Beslut 
 
Trafiknämnden beslöt på förslag av ordföranden Mirja Särkiniemi m fl (s), vice 
ordföranden Sten Nordin m fl (m), ledamöterna Ann-Marie Strömberg (v), Ulf 
Fridebäck m fl (fp) och Björn Nyström (kd) samt tjänstgörande ersättaren Hampus 
Rubaszkin (mp) att remittera ärendet för behandling i Bromma stadsdelsnämnd och att 
i övrigt anföra följande: 
               
 Ombyggnaden av Västerled till säker huvudgata har väckt stort engagemang bland 
 de boende i området. Avsaknaden av ett beslut i stadsdelsnämnden måste därför 
 ses som en brist i den lokala förankringen av projektet. 
 
 I det avseendet finns stora skillnader jämfört med det arbete som bedrivits i 
 samverkan med Farsta stadsdel för genomförandet av säker huvudgata på 
 Enskedvägen, Herrhagsvägen och Lingvägen. Detta arbete har präglats av en 
 demokratisk, lokal förankring av projektet, både på tjänstemannanivå, 
 politikernivå och med hänsyn till de boendes synpunkter. 
 
Särskilt uttalande 
 
Vice ordföranden Sten Nordin (m) samt ledamöterna Helena Bonnier (m), Regina 
Öholm (m), Ulf Fridebäck (fp), Claes Fleming (fp) och Björn Nyström (kd) enligt 
bilaga E. 
 
 

 
 
    Vid protokollet 
    Hans Engstrand 
 
Rätt utdraget intygar: 
 
_________________________________ 



  

 Tillhör § 13, bilaga E 
 
 Trafiknämnden 2006-06-13 
 
 Tillhör ärende 13 
 

Ombyggnad av Västerled i 
Bromma till säker huvudgata 
 
Sten Nordin m fl (m) 
Ulf Fridebäck m fl (fp) 
Björn Nyström (kd) 

 
Särskilt uttalande 
 
Det är positivt att kontoret för fram förslag på trafiksäkerhetsåtgärder på utsatta 
huvudgator. Däremot är vi starkt skeptiska till att man frångår det 
stadsövergripandemönster med 50 km i timmen på huvudgator som nämnden tidigare 
fattat beslut om. 
 


